

Temporary Unavailability of SFBI and FPS Payment System

We wish to inform you that the SFBI will be temporarily unavailable on 11 December 2023 (Monday), from 6:00 AM to 2:00 PM, due to maintenance.

During this period, please make bookings and payments (using cash or Octopus card) at our fitness room counter within opening hours.

Please be advised that the FPS payment option will be temporarily disabled after the maintenance, until an upgrade that is set to take place in January 2024.

We apologise for any inconvenience caused. For any questions, please email to sope@cityu.edu.hk

Physical Education Section Student Development Services 8 December 2023





網上訂場系統伺服器維護及轉數快支付系統暫時停用

網上訂場(SFBI)系統將於 2023 年 12 月 11 日(星期一)早上六時正至下二時正 暫停開放,以便進行系統維護。於系統維護期間,請暫時於城大健身室服務台 開放時間內使用現金或八達通卡進行預訂和付款。

另外,請注意此維護完成後,轉數快(FPS)支付系統將暫時無法使用直至暫定於 2024年1月進行的系統升級。

不便之處,敬請原諒。如有問題,請電郵至 sope@cityu.edu.hk

學生發展處體育部

2023年12月8日

